
. 224. on-line setkání skupiny Dr.
Hawkinse zaměřené na vzdávání se
srozumitelné v CZ a SK jazycích –
10.2.2025

. 10. února / februára 2025

 

Vítáme všechny, kteří právě sledují naše 224. on-line setkání studijní skupiny Dr.
Hawkinse.

Už jen tím, že jsme dotřepali svoje kostry na toto setkání, máme šanci, že se na
nás něco osmózou nalepí. Tak, jak se to děje v AA nebo v jiných dvanácti krokových
skupinách. Naše setkání umožňují postupné posuny z poslouchání do momentů, kdy
tzv. trkne – a to naposlouchané je uplatněno v praxi, v situacích, kterými jsme
karmicky přitahováni.

Díky  našemu  každopondělnímu  on-line  setkávání  se,  se  v  naši  duchovní  práci
nacházíme v etapě, kde důrazem není již jenom „vědět“, ale stávat se tím, co se
učíme. A to s pomocí naši nepřetržité duchovní zamyšlenosti. Je to mysl, která nás
dovede k nemysli. Tím se posouváme do setkání, která jsou více zaměřená na
vzdávání se, nebo-li přijímání toho, co je,  a – toto vzdávání – je srozumitelně
podané ve slovenském či českém jazyce.

Kromě on-line pondělků pořádáme  2x ročně osobní setkání, vždy na jaře a na
podzim. Podrobnosti jsou uvedeny na webu www.hawkins.support.

Ti  posluchači,  kteří  se  připojili  nedávno,  mohou  načerpat  poznatky  z  našeho
archivu on-line setkání, které jsou archivovány rovněž na webu hawkins.support.

 

Kdo má možnost si zapnout kameru, toho Julo bude moci zaregistrovat a vidět
odezvy.  Když  nebudete  mluvit  přes  mikrofon,  nebudete  vidět  v  záznamu  tohoto
setkání.

Setkání bude odrážet to, na co se Julo naladí a bude vhodné pro skupinu říci.

Dnes máme čtyři odezvy.

 

Ale nejprve si pustíme Požehnání od Dr. Hawkinse. Pohodlně usaďte či ulehněte a
začínáme.

Video s požehnáním od Dr. Hawkinse:

https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/224-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-10-2-2025/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/224-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-10-2-2025/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/224-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-10-2-2025/
https://www.hawkins.support/archiv-on-line-setkani/224-on-line-setkani-skupiny-dr-hawkinse-zamerene-na-vzdavani-se-srozumitelne-v-cz-a-sk-jazycich-10-2-2025/
http://www.hawkins.support


https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-h
lasite-1280x720-2000.mp4
 

Předávám slovo Julovi:

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

Odezva od Pavla:

Dobrý den Honzo.

Nejdříve bych Vás chtěl poprosit o zasílání nadcházejících událostí, na tento
mail. 

A potom mám dotaz na Jula, nebo klidně na celou skupinu:

„Vím, že se tento dotaz opakuje stále dokola v různých variacích. V některém z
dřívějších setkání se objevuje, jak reagovat na určitou událost z mé současné
úrovně. Dejme příklad: Hluk z vedlejšího bytu. Mluvíte o tom, že není úplně v
pořádku si říci:“Jak by reagoval Dr. Hawkins?“ a podle toho jednat. Je tedy lepší
si říci: „Ok, ten soused vedle je zase hodně hlučnej a mě to vnitřně rozhodilo,
ale nebudu si vyčítat tento můj pocit, který je součástí mé nynější úrovně,
pokusím se zklidnit mé myšlenky a už teď vím, že každý další pokus o zvládnutí
takové situace bude úspěšnější“. Nebo byste mi poradili úplně jiný pohled? 

Děkuji moc za sdílení toho dotazu.

Pavel

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

Odezva od Milana:

Dobré ráno Honzo, Julo a Františku!

Dobré ráno všem!

Opět posílám velké poděkování za minulé 223. on-line setkání.

Je výborné, že si celé setkání mohu pustit znovu ze záznamu na YouTube a vypsat si
to, co mne zaujalo, co Julo řekl. Julo se snaží, co nejpečlivěji podat nám nauku

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4
https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-hlasite-1280x720-2000.mp4


od Dr. Hawkinse. Cituje výňatky z knih Dr. Hawkinse a pak to vysvětlí. Tak je u
mne velká důvěra pořizovat si tyto výpisky, protože záměr Jula předávat nám učení
Dr. Hawkinse je velmi vysoký, a to velmi oceňuji. Vyjadřuji velkou vděčnost
Julovi, Honzovi, Františkovi předávat nám učení Dr. Hawkinse a také děkuji celé
duchovní skupině za sdílení si zkušeností.

Z minulého 223. on – line setkání mě nejvíce oslovilo od Jula – „Všechny naše
cíle, co má ego, si můžeme přeměnit. Můj cíl není škrábat zemáky. MŮJ CÍL JE BÝT V
POKOJI A KLIDU, přitom, jak škrábu zemáky. Můj cíl není uklízet byt, MŮJ CÍL JE
BÝT V POKOJI A KLIDU, přitom, jak uklízím byt. Můj cíl není se sprchovat, když se
jdu sprchovat. Vědomě si řeknu, MŮJ CÍL JE BÝT V POKOJI A KLIDU, přitom, jak se
sprchuji. A to si můžeme říkat stále, jak děláme všechny naše aktivity. Všechny
naše cíle, co má ego, si můžeme přeměnit. Je to prostředek k tomu, BÝT V POKOJI A
KLIDU.“

Jiná téma: Také jsem napsal před 2,5 roky, dopis Julovi, že jsem se nechal zvolit
za  předsedu  Společenství  vlastníků,  abych  mohl  pomocí  důkazů  –  (hlášení  od
přivolané policie o porušování nočního klidu), přimět vlastníka, aby vypověděl
nájemní smlouvu svým nájemníkům. Považoval jsem to tehdy za nejlepší řešení. TEHDY
SE TO ZDÁLO, JAKO DOBRÝ NÁPAD.

Julo mi odpověděl: „Proč jsem se tam cpal, abych tam byl vedoucí?  Vedoucí –
předseda Společenství, nemá pokoj a klid, vždy je tam něco. Když se pracuje z
vnějšku, na vnějšku, tak je to vždycky síla. Lepší je, podle Dr. Hawkinse, se zlem
nebojovat. Udělat určitá opatření a vzdálit se mu.“

V domě dochází občas k porušování nočního klidu, protože jsou zde lidé na této
úrovni vědomí. Je to moje karma, když se mi to stále opakuje. Už to silou neřeším.

Modlím se modlitbu: „Prosím Bože o klid v domě. Přeji svým nájemníkům klid, mír,
lásku, zdraví. Pokud je velký hluk a nemohu usnout, vezmu si špunty do uší a
odstraním se tak od toho hluku.

Rozhodl jsem se odstoupit z funkce předsedy výboru Společenství vlastníků. Jsou
zde určité závazky, které chci dodržet a zachovat se bezúhonně. Máme rozjednané
jednání na výstavbu fotovoltaické elektrárny na našem domě s jednou místní firmou,
a tak z láskyplnosti zůstanu ve funkci předsedy výboru, do podepsání smlouvy o
dílo  a  zhotovení  elektrárny.   Svou  funkci  předám  koncem  tohoto  roku
profesionálnímu předsedovi. Do té doby, když budu jednat s vlastníky na schůzi
Společenství, si řeknu „MŮJ CÍL JE MÍT POKOJ A KLID“, přitom, jak jednám s
vlastníky na schůzi společenství.

Děkuji za možnost sdílení.

Přeji všem „Dobré ráno“.

Milan P. 

 

JULO…



Jen ze záznamu…

 

Odezva od Šárky:

Dobré ráno Honzo, zdravím všechny ve skupině a hlavně Jula.
Tímto mu chci poděkovat za poslední 223.online meeting.
Jeho vysvětlení mi moc pomohlo. Tak doufám, že nejen Šárce, ale i ostatním. Šárce
konečně došlo nejen odevzdávání, ale konečně i ten pokoj a klid.
Její ego se stále zdráhalo, pořád jí tam něco nesedělo, ale nyní už sedí. A je
šťastná, že si nyní může říct:
Mým cílem je pokoj a klid, po přitom, jako vychovávám děti, nebo:
Mým cílem je pokoj a klid, po přitom, jako mě sere manžel ���…
Atd na všechny cíle ega.
Kdyby se jí ovšem nestaly ty tzv. nepříjemné události, kvůli kterým se rozhodla
napsat odezvu, tak to nezjistí.
Takže díky za ně, díky za pomoc a pochopení.
Zdraví
Šárka

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

Odezva od Petry

Dobrý den, 

Kdysi jsem Vaše vysílání sledovala na YouTube. Nyní se k tomuto kroku opět
navracím.

Byla jsem v meetu ve skupině přítomna na žádost jednoho ze studentů tohoto učení
proto, abych svou účastí osmozovala a také proto, aby Julo mohl vidět mé reakce, a
více vnímat můj skutečný zájem a podporu. Julova interpretace Hawkinsova učení mi
velmi sedí. Velmi mi rezonuje Julovo přístup a předávání informací. Cítím jeho
srdečnost,  pochopení,  radost  a  obdivuji,  jak  dokáže  vyprávět  z  různých  úhlů
pohledu, z různých úrovní vědomí. 

Bohužel kontaktem s jedním ze studentů tohoto učení mi nastal místy zmatek v hlavě
a místo klidu jsem byla přítomna, tedy byla jsem u toho, jak se dají některé věty
otočit a používat v osobním životě jinak. Nabyla jsem dojmu, že i když je člověk
duchovním studentem, dají se některé věty, prohlášení v osobním životě, tedy v
práci okecat tak, aby se nemuselo reálně nic změnit. duchovními slovy se vlastně
obhajovalo dosavadní styl života tak, aby ego dostalo své. U nás se říká: vlk se
nažral a koza zůstala celá.



Protože vím, že každý děláme to nejlepší, co umíme, rozhodla jsem se nepřihlížet
něčemu, čemu nerozumím a ani rozumět nechci. – opět píši o učení Dr. Hawkinse o
jeho aplikaci v praxi, o svědomí… Učím se tímto nechat to takto být, protože vím,
že nevím vše. Ráda jsem ve spojení se svým Klidem a Radostí. Toto mi stačí k tomu,
abych oddaně skrze sebe nechala v mnoha oblastech skrze svůj Prostor působit. co
není pro mou práci, poslání nebo osobní život. Bývá u mne často používáno místo z
neutrality  nebo  Radosti,  nerozhoduji  uprostřed  různých,  jakože  konfliktních
situací,  nechávám  působit  čas  a  Prostor.

Bližší kontakt a diskuze s jedním ze studentu Hawkinsovo učení byla pro mne lekce,
a přišlo ponaučení, které mne nyní nasměrovalo tzv zpět “domů”. 

Ve své práci, i v poslání uplatňuji prakticky a srdečně to, co se učím a nemluvím
o tom, co vede můj postoj, jaká je teorie. Necpu nikomu získané nebo naučené věty,
prohlášení jako obhajobu svého životního stylu nebo jako rady, jak by se ostatní v
mém okolí měli chovat. Vašeho vysílání a studium knih Dr Hawkinse zůstává pro mne
přínosem a pokračuje se dál.

Julovo filtr a slovenská energie mi velmi lahodí. Budu nadále ve spojení jen přes
YouTube, jako tomu vždy bývalo. Srdečně děkuji tímto Julovi, Honzovi a všem kteří
aktivně pracují na rozšiřování myšlenek radosti, lásky, pochopení a používání
těchto principů v praxi. Vzkazuji, že jsem ve spojení a v naprostém souladu s tím
co se sděluje. Snad mou podporu, radost a sympatie budete i nadále pociťovat, aniž
bych byla viděna ve skupině studentů fyzicky. 

Srdečně pozdravuji a velmi děkuji, pokračujte tak prosím dál.

P.s.  nechám  na  vašem  zvážení,  zda  toto  budete  číst  veřejně,  spíše  bych
nezveřejňovala  pro  veřejnost.

Petra

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

HONZA:

Pokud zatím nedostáváte emailem informace o nadcházejících setkáních a chcete tyto
emaily dostávat, napište mi na: jan.macto@gmail.com.

Na stejný email můžete psát i odezvy a dotazy.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

mailto:jan.macto@gmail.com


 

Bezplatné připojování se zůstává zachováno, pokud příspěvky postačují na krytí
výdajů.

Družstvo Evoluce, které tyto aktivity zastřešuje, je financováno jen z darů.

Minulý týden bylo darováno 1250 Kč

Děkujeme za finanční podporu.

 

Nabízíme záznam celého on-line setkání:

 

Zvukový záznam v MP3:

https://drive.google.com/file/d/1vshXG083MqlHmLH4OJPmBBs-n3jUQq-t/view?usp=sharing

https://drive.google.com/file/d/1vshXG083MqlHmLH4OJPmBBs-n3jUQq-t/view?usp=sharing

